



Declaration

WHEREAS *in New Brunswick, we value and respect those individuals requiring care and services provided in a nursing home environment; and*

WHEREAS *we believe it is important that all nursing home residents have the opportunity to enjoy the best quality of life possible; and*

WHEREAS *there are 72 nursing homes throughout the province, caring for approximately 4,900 residents; and*

WHEREAS *approved nursing homes provide a wide range of ancillary services and are valued partners in supporting seniors in their communities.*

THEREFORE, I, Blaine M. Higgs, Premier of New Brunswick, do hereby declare June 4 to June 10, 2023 as:

“Nursing Home Week”

IN NEW BRUNSWICK

The Honourable Blaine M. Higgs / L'honorable Blaine M. Higgs
Premier of New Brunswick / Premier ministre du Nouveau-Brunswick

Déclaration

ATTENDU QUE *le Nouveau-Brunswick accorde le respect absolu aux personnes nécessitant des soins et services provenant des foyers de soins; et*

ATTENDU QU' *il est extrêmement important que tous les résidents des foyers de soins jouissent de la meilleure qualité de vie possible; et*

ATTENDU QUE *la province du Nouveau-Brunswick compte 72 foyers de soins qui accueillent environ 4 900 résidents; et*

ATTENDU QUE *les foyers de soins offrent une gamme imposante de services complémentaires tout en étant des partenaires importants afin d'appuyer les personnes âgées dans leur communauté.*

PAR CONSÉQUENT, je, Blaine M. Higgs, premier ministre du Nouveau-Brunswick, déclare le 4 au 10 juin 2023 comme étant la :

« Semaine des Foyers de Soins »

AU NOUVEAU-BRUNSWICK